
 

Zápis č. 6/2015 (119) 
z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky 

konaného dne 23. 3. 2015 
 

Přítomni:   Ing. Miroslav Matýsek, Ph.D., prof. Ing. Petr Dostál, CSc., prof. Ing. 
Roman Prokop, CSc., doc. Ing. František Gazdoš, Ph.D., Ing. Milan 
Navrátil, Ph.D., Ing. Libor Pekař, Ph.D., Ing. Hana Urbančoková, Bc. 
Tomáš Trčka, David Chromčák, Filip Soviš (celkem 10 členů AS) 

Omluveni:  

Stálí účastníci zasedání: doc. Mgr. Milan Adámek, Ph.D., Ing. Bc. Bronislav Chramcov, 
Ph.D., Ing. Jiří Vojtěšek, Ph.D., Mgr. Eva Navrátilová, Monika Krištofová, 
DiS. 

 

Program: 

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS FAI č. 5/2015 (118).  

2. Stav plnění usnesení AS FAI. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace děkana, proděkanů, tajemníka a předsedy AS. 

5. Projednání návrhu Časového plánu výuky na FAI UTB ve Zlíně pro 
akademický rok 2015/2016. 

6. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2015/16 pro navazující magisterský studijní program 
Inženýrská informatika, studijní obory Informační technologie a Bezpečnostní 
technologie, systémy a management v prezenční formě studia uskutečňované 
v anglickém jazyce. 

7. Projednání návrhu Pravidel pro rozdělení finančních prostředků Fakulty 
aplikované informatiky pro rok 2015. 

8. Projednání návrhu Zprávy o hospodaření FAI za rok 2014. 

9. Různé. 

 

Předseda AS FAI zahájil jednání AS FAI a přivítal všechny účastníky zasedání.  

Ad 1) Kontrola zápisu ze zasedání AS FAI č. 5/2015 (118)  

Zápis je bez připomínek. 

Návrh usnesení AS FAI 119/1 

AS FAI schválil zápis AS FAI č. 5/2015 (118) ve znění zveřejněném v informačním 
systému FAI.  

Hlasování 

Pro:  10 
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Proti:  0 
Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 119/1 

AS FAI jednomyslně schválil zápis AS FAI č. 5/2015 (118) ve znění zveřejněném 
v informačním systému FAI. 

Ad 2) Stav plnění usnesení AS FAI.   

Z předchozích usnesení nevyplývají v současnosti žádné úkoly.   

Ad 3) Projednání programu zasedání.  

Svolání k zasedání obsahující předběžný program zasedání AS FAI bylo doručeno všem 
členům AS FAI elektronicky dne 16. 3. 2015. Oproti předběžnému programu došlo ke 
změně pořadí projednávaných bodů a drobné gramatické úpravě. 

Návrh usnesení AS FAI 119/2 

AS FAI schválil program zasedání č. 119.  

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS FAI č. 5/2015 (118).  

2. Stav plnění usnesení AS FAI. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace děkana, proděkanů, tajemníka a předsedy AS. 

5. Projednání návrhu Časového plánu výuky na FAI UTB ve Zlíně pro akademický 
rok 2015/2016. 

6. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2015/16 pro navazující magisterský studijní program Inženýrská 
informatika, studijní obory Informační technologie a Bezpečnostní technologie, 
systémy a management v prezenční formě studia uskutečňované v anglickém 
jazyce. 

7. Projednání návrhu Pravidel pro rozdělení finančních prostředků Fakulty 
aplikované informatiky pro rok 2015. 

8. Projednání návrhu Zprávy o hospodaření FAI za rok 2014. 

9. Různé. 

Hlasování 

Pro:  10 
Proti:  0 
Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 119/2 

AS FAI jednomyslně schválil program zasedání č. 119.  

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS FAI č. 5/2015 (118).  

2. Stav plnění usnesení AS FAI. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace děkana, proděkanů, tajemníka a předsedy AS. 

5. Projednání návrhu Časového plánu výuky na FAI UTB ve Zlíně pro 
akademický rok 2015/2016. 
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6. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2015/16 pro navazující magisterský studijní program 
Inženýrská informatika, studijní obory Informační technologie a Bezpečnostní 
technologie, systémy a management v prezenční formě studia uskutečňované 
v anglickém jazyce. 

7. Projednání návrhu Pravidel pro rozdělení finančních prostředků Fakulty 
aplikované informatiky pro rok 2015. 

8. Projednání návrhu Zprávy o hospodaření FAI za rok 2014. 

9. Různé. 

Ad 4) Informace děkana, proděkanů, tajemníka a předsedy AS.   

Děkan FAI 

 Na FAI byla doručena zpráva auditu pedagogiky. Ve srovnání s loňským rokem 
bylo hodnocení příznivější. 

  V tomto týdnu probíhá celouniverzitní akce International Week. 

 Dne 1. 4. 2015 proběhne v prostorách budovy FAI Veletrh pracovních příležitostí. 

Děkan FAI vyzývá akademické pracovníky, aby umožnili studentům zúčastnit se 

veletrhu v rámci výuky. Ing. Urbančoková vznesla dotaz k účasti firem z oboru 
bezpečnosti. Bylo jí odpovězeno. 

 Do Bc. studia bylo k dnešnímu dni doručeno 338 přihlášek. 

Prod. Chramcov 

 Ve čtvrtek 23. 4. 2015 proběhne na FAI jubilejní 20. ročník mezinárodní soutěže 
pro studenty bakalářského a magisterského studia vysokých škol STOČ 2015.  

 Zasedání IGA komise na úrovní rektorátu ke schválení návrhu rozdělení 

finančních prostředků pro IGA projekty je odloženo na 25. 3. 2015. Ing. 

Urbančoková vznesla dotaz, kdy bude známo rozhodnutí o přidělení finančních 
prostředků na jednotlivé IGA projekty. Bylo jí odpovězeno. 

 Publikační složky zaměstnanců FAI jsou kompletní. Proběhne kontrola. 

 Dne 2. 4. 2015 proběhne setkání s doktorandy FAI. 

Tajemnice FAI  

 Dr. Pekař vznesl dotaz na tajemnici FAI týkající se kvality a cen ubytování pro 
vyučující v rámci výuky na školícím pracovišti ČVUT FS. Změna ubytování je 
v jednání s novým dodavatelem. 

Předseda AS FAI 

 24. 3. 2015 proběhne na UTB seminář s právní problematikou, týkající se 
akademických senátů.  

Ad 5) Projednání návrhu Časového plánu výuky na FAI UTB ve Zlíně pro 
akademický rok 2015/2016. 

Návrh Časového plánu výuky na FAI UTB ve Zlíně pro akademický rok 2015/2016 byl 
předložen na minulém zasedání AS FAI a detailně projednán na zasedání LK AS FAI 
dne 16. 3. 2015. Předseda LK přednesl zprávu ze zasedání. Byly upraveny pouze chyby 
formálního charakteru, v konečné verzi dokumentu bude ještě upraven letopočet. LK 
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AS FAI navrhuje Časový plán výuky na FAI UTB ve Zlíně pro akademický rok 
2015/2016 ke schválení. Další připomínky z řad členů AS FAI nejsou. 

Návrh usnesení AS FAI 119/3 

AS FAI schválil návrh Časového plánu výuky na FAI UTB ve Zlíně pro akademický rok 
2015/2016.  

Hlasování 

Pro:  10 
Proti:  0 
Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 119/3 

AS FAI jednomyslně schválil návrh Časového plánu výuky na FAI UTB ve Zlíně pro 
akademický rok 2015/2016. 

Ad 6) Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2015/16 pro navazující magisterský studijní program Inženýrská 
informatika, studijní obory Informační technologie a Bezpečnostní technologie, 
systémy a management v prezenční formě studia uskutečňované v anglickém jazyce.  

Návrh předložené směrnice byl projednáván taktéž na minulém zasedání AS FAI a na 
zasedání LK AS FAI dne 16. 3. 2015. Předseda LK přednesl zprávu ze zasedání. Došlo 
k úpravě čl. 2 odst. 1 – byla rozepsána zkratka FAI, k úpravě nadpisu v čl. 4 a ke změně 
stylu písma v čl. 6 odst. 1. LK vznesla dotaz k minimálnímu počtu studentů pro otevření 
daného oboru, minimální počet byl změněn na 6 studentů. LK AS FAI navrhuje 
Směrnici k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro akademický rok 2015/16 pro 
navazující magisterský studijní program Inženýrská informatika, studijní obory 
Informační technologie a Bezpečnostní technologie, systémy a management v prezenční 
formě studia uskutečňované v anglickém jazyce ke schválení. Další připomínky z řad 
členů AS FAI nejsou. 

Návrh usnesení AS FAI 119/4 

AS FAI schválil návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2015/16 pro navazující magisterský studijní program Inženýrská 
informatika, studijní obory Informační technologie a Bezpečnostní technologie, 
systémy a management v prezenční formě studia uskutečňované v anglickém jazyce.  

Hlasování 

Pro:  10 
Proti:  0 
Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 119/4 

AS FAI jednomyslně schválil návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu 
řízení pro akademický rok 2015/16 pro navazující magisterský studijní program 
Inženýrská informatika, studijní obory Informační technologie a Bezpečnostní 
technologie, systémy a management v prezenční formě studia uskutečňované 
v anglickém jazyce. 
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Ad 7) Projednání návrhu Pravidel pro rozdělení finančních prostředků Fakulty 
aplikované informatiky pro rok 2015. 

Návrh Pravidel pro rozdělení finančních prostředků Fakulty aplikované informatiky 
pro rok 2015 byl předložen na minulém zasedání AS FAI a detailně projednán na 
zasedání EK AS FAI dne 16. 3. 2015. Předseda EK AS FAI přednesl zprávu ze zasedání. 
Z důvodu aktuálnosti dat došlo k úpravě čl. 3.2 – místo databáze RIV budou podklady 
uváděny z databáze OBD. Dále proběhly formální úpravy v čl. 5 a v bodě 3.2. EK AS 
FAI navrhuje Pravidla pro rozdělení finančních prostředků Fakulty aplikované 
informatiky pro rok 2015 ke schválení. Další připomínky z řad členů AS FAI nejsou. 

Návrh usnesení AS FAI 119/5 

AS FAI schválil návrh Pravidel pro rozdělení finančních prostředků Fakulty aplikované 
informatiky pro rok 2015.  

Hlasování 

Pro:  10 
Proti:  0 
Zdržel: 0  

 

Usnesení AS FAI 119/5 

AS FAI jednomyslně schválil návrh Pravidel pro rozdělení finančních prostředků 
Fakulty aplikované informatiky pro rok 2015. 

Ad 8) Projednání návrhu Zprávy o hospodaření FAI za rok 2014. 

Návrh tohoto materiálu byl projednáván taktéž na minulém zasedání AS FAI a na 
zasedání EK AS FAI dne 16. 3. 2015. Předseda EK přednesl zprávu ze zasedání. Ve 
zprávě byly doplněny výsečové grafy pro přehlednost čerpání finančních prostředků.  

EK AS FAI navrhuje předložený materiál ke schválení. Děkan FAI vysvětlil princip 
čerpání mzdových prostředků. Proběhla krátká diskuse. Další připomínky z řad členů 
AS FAI nejsou. 

 

Odchází Dr. M. Navrátil (13:55 hod.). 

Návrh usnesení AS FAI 119/6 

AS FAI schválil návrh Zprávy o hospodaření FAI za rok 2014.  

Hlasování 

Pro:  9 
Proti:  0 
Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 119/6 

AS FAI jednomyslně schválil návrh Zprávy o hospodaření FAI za rok 2014. 

Ad 9) Různé. 

 Proběhlo zasedání Rady vysokých škol. Dr. Matýsek rozešle zápis ze zasedání. 
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 D. Chromčák přednesl požadavek studentů na úpravu předmětové náplně st. oboru 
IŘT. Proběhla diskuse k tomuto tématu. V rámci nově vytvořeného studijního 
oboru budou změny v zastoupení a rozložení předmětů v oboru, čímž mohou být 
požadavky studentů naplněny. Tuto otázku bude možno diskutovat na setkání se 
studenty Bc. a Mgr. studia, které proběhne v dubnu. 

Termín příštího zasedání AS FAI je stanoven na 20. 4. 2015 od 13.30 hod v zasedací 
místnosti 51/606. 

  
Ve Zlíně dne 4. 5. 2015 
Zapsala: Monika Krištofová, DiS. 
Verifikoval: Ing. Miroslav Matýsek, Ph.D. 
 

 

 

Ing. Miroslav Matýsek, Ph.D. 
                        předseda AS FAI 


